
 
 
 
Reforms stalling in Bosnia and Herzegovina, warns PACE 
committee 
 
Strasbourg, 11.09.2008 – Without greater co-operation between the various State and 
Entity level structures, Bosnia and Herzegovina will not be able to benefit fully from 
European integration, the Monitoring Committee of the Council of Europe Parliamentary 
Assembly (PACE) has today warned.  
 
In a report adopted this morning in Paris, prepared by Mevlüt Çavuşoğlu (Turkey, EDG) 
and Kimmo Sasi (Finland, EPP/CD), the committee regretted the lack of progress on 
constitutional reform, expressed concern at increased nationalist and ethnic rhetoric and 
condemned moves by Republika Srpska to undermine state institutions.  
 
PACE is due to debate the report on Tuesday 30 September in Strasbourg. 
 
Full report (provisional version) (PDF) 
 
 
 
Les réformes piétinent en Bosnie-Herzégovine, signale une 
commission de l’APCE 
 
Strasbourg, 11.09.2008 – A défaut d’une plus grande coopération entre les diverses 
structures de l’Etat et des Entités, la Bosnie-Herzégovine ne sera pas en mesure de 
bénéficier pleinement de l’intégration européenne, a signalé aujourd’hui la Commission de 
suivi de l’Assemblée parlementaire du Conseil de l’Europe (APCE). 
 
Dans un rapport adopté ce matin à Paris, rédigé par Mevlüt Çavuşoğlu (Turquie, GDE) et 
Kimmo Sasi (Finlande, PPE/DC), la commission regrette que la réforme constitutionnelle 
piétine, s’inquiète de la montée des discours nationalistes et ethniques et condamne les 
coups portés par la Republika Srpska aux institutions de l’Etat.  
 
L’examen du rapport par l’APCE est prévu pour le mardi 30 septembre, à Strasbourg. 
 
Rapport intégral (version provisoire) (PDF) 
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http://assembly.coe.int/CommitteeDocs/2008/20080911_amondoc25_2008.pdf
http://assembly.coe.int/CommitteeDocs/2008/20080911_fmondoc25_2008.pdf

